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Energinet og modernisering af eksisterende Jernbanelinjer vs. bro over Samsø 

Til alle miljø- og energiinteresserede folketingsmedlemmer 

Sende gerne bredt ud – tak. 

Det er nu klart, at vores energi-net er helt insufficient og forældet. Det bremser den grønne 

omstilling. Det er en pinlig erkendelse I bør sande.  

Vores togbanesystem er forældet i forhold til f.eks. Japans. Med Shinkanse linjer i DK kunne man 

komme til Århus & Aalborg fra København og vice versa på under 2 timer. 

Vågn nu op og vend ryggen til Ole Birk Olesen og Anders Kühnau´s vanvidsprojekt. 

Broen over Samsø er komplet idioti, ekstremt dyr (minimum 150 milliarder, formentligt meget 

mere), en kæmpe miljø påvirkning i mange år fremefter og vil ikke gavne noget som helst. 

Lad venligst være med at bruge et 3-cifret million beløb på at grave længere ned i denne tabte sag, 

som langt de fleste danskere (måske lige bortset fra nogle travle forretningsfolk) alligevel ikke 

ønsker. Det skulle da kun være for Ruslands skyld, som jo vil få 2 spor at køre over. 

  

Mvh Lars Ebskov 
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